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Abstract (en)
A sports shoe (1) has a high shaft (2) made of softer material and a reinforcement insert (3) made of harder material which surrounds the heel
and projects on both sides into the central foot region. In order to achieve maximum lateral stability without affecting longitudinal mobility, the
reinforcement insert (3), which is open on the sole side, has lateral tabs (5a) which are drawn up over the ankles and are separated from one
another by a recess (6) in the region of the Achilles tendon down as far as its base.

Abstract (de)
Ein Sportschuh (1) besitzt einen hohen Schaft (2) aus weicherem Material und einen die Ferse umschließenden, beidseitig bis in den
Mittelfußbereich vorragenden Versteifungseinsatz (3) aus härterem Material. Um bei unbeeinträchtigter Längsbeweglichkeit größte Seitenstabilität zu
erreichen, weist der sohlenseitig offene Versteifungseinsatz (3) über die Knöchel hochgezogene Seitenlappen (5a) auf, die durch eine Ausnehmung
(6) im Bereich der Archillessehne bis herunter zu deren Ansatz voneinander getrennt sind.
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